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Η μετά την θύελλα νηνεμία  ;;;
Δημοσιεύθηκε από admin - 17/02/2011 22:18
_____________________________________

του Σήφη Σπαντιδάκη 

Ζήσαμε ένα μήνα μεγάλων κινητοποιήσεων στον κλάδο. Υπήρξε μια πρωτοφανής ενεργοποίηση των
φαρμακοποιών ,μια εντυπωσιακή από πλευράς έντασης και συμμετοχής δραστηριοποίηση, απέναντι
σε μια πρωτοφανή κυβερνητική επίθεση . Βιώσαμε όλη την επίθεση της αγοράς, με την μορφή μιας
δέσμης μέτρων, που η αιχμάλωτη του μνημονίου κυβέρνηση, εμφάνισε με την μορφή νομοσχεδίου,
του οποίου η εφαρμογή, θα έβγαζε τον Έλληνα φαρμακοποιό, εκτός της αγοράς του φαρμάκου και
θα τον καταντούσε ένα γρανάζι μιας μηχανής, όπου ρυθμιστής θα ήταν ο Φαρμακοβιομήχανος ,ο
μεγαλοεπιχειρηματίας στο φάρμακο και κομπάρσος η κυβέρνηση . 
Ήταν αναμενόμενη αυτή η επίθεση ; 
Ασφαλώς ναι … Ο μνημονιακός νόμος, ομπρέλα, Παπακωσταντίνου προετοίμαζε το κλίμα, παρά το
ότι η κυβέρνηση εξαιρεί τις υπηρεσίες υγείας από την σκέπη του . 
Περίμενε τέτοια αντίδραση η κυβέρνηση ; 
Προφανώς όχι… Η κατά ριπάς  και εσπευσμένη ψήφιση κατασταλτικών νομοσχεδίων,  έχει
προσδώσει μια αυτοπεποίθηση στην κυβέρνηση ότι μπορεί να αιφνιδιάσει . Το έκανε αυτό και στην
περίπτωσή μας, φέρνοντας νομοσχέδιο, που ουδεμία σχέση είχε με αυτό που είχαμε συμφωνήσει
,στην προ της υποβολής για διαβούλευση στην βουλή περίοδο.  
Tί άλλαξε άραγε; Ποιος άνεμος φύσηξε στο μυαλό των ξενοσπουδασμένων, μεγαλόσχημων και
άσχετων με την Ελληνική πραγματικότητα, εις όσον αφορά το Ελληνικό Φαρμακείο κυβερνητικών,
αλλά παράλληλα καλά διαβασμένων εκφραστών αλλότριων με τον χώρο μας συμφερόντων; 
Oι συνομιλητές της κυβέρνησης βγήκαν στην επιφάνεια, ξεμπροστιάστηκαν. Φάνηκε καθαρά ο λόγος
όλης αυτής της ταραχής και του θορύβου ,γιατί ποιος μπορεί άραγε, να εξηγήσει πως, ενώ κάποιος
μιλά για μείωση δαπανών ,συγχρόνως τις αυξάνει και πως μπορεί κανείς να κάνει κατανοητό στον
συνομιλητή του, ότι ο αφελής πιστωτής (φαρμακοποιός ) είναι δυνατόν να αντέξει οικονομικά, όταν
τον συντρίβεις επιχειρηματικά με αυξήσεις ωραρίου, rebate ,αύξησης αριθμού φαρμακείων και
περιορισμού της ύλης ; 
Πράγματι, οι προσφιλείς συνομιλητές, δεν έπεισαν ότι επιχειρηματικά θα μπορέσουν να παράσχουν
καλύτερες υπηρεσίες και φτηνότερες. Υπό τις σημερινές δυσμενείς συνθήκες καλό θα είναι να
περιμένουν λίγο μέχρι το φαρμακείο, να αποστεωθεί οικονομικά γιά να ξαναμπούν στο παιχνίδι . 
Κανείς δεν πείθεται, ότι η κυβέρνηση έχει σαν πρώτο στόχο ,να ιδρύσει άλλα τόσα φαρμακεία ,για
να λύσει το επιχειρηματικό όραμα των νεοελλήνων. Ο κάθε ένας, κατανοεί απόλυτα την αγωνία για
την περιστολή δαπανών και συμμαζέματος της αλόγιστης και άφρονος συνταγογράφισης ,που έχει
εξακοντίσει στα  ύψη τους προϋπολογισμούς χωρίς παράλληλα, να βελτιώνει την ποιότητα παροχής
υπηρεσιών υγείας. 
Μείναμε λοιπόν σε ένα νομοσχέδιο ,διαμορφωμένο στα πλαίσια της ανοχής, από μεριάς του
φαρμακευτικού κόσμου, με διάφορες εκκρεμότητες, οι οποίες θα διορθωθούν με Π.Δ και υπουργικές
αποφάσεις ,ή ακόμα –ακόμα και με διευκρινιστικές εγκυκλίους. Το  νομοσχέδιο αυτό θα είναι
ευεπίφοβο  να αποσυρθεί ,για να επανακάμψει ποιο καθαρά η πραγματική επιδίωξη της κυβέρνησης
υπό μορφή νέου νομοσχεδίου . 
Άλλωστε ,τα μνημόνια έχουν την τάση να επικαιροποιούνται και να βελτιώνονται, επί το
σκληρότερο . 
Επομένως ,χωρίς να θέλω να γίνω άγγελος κακών προγνώσεων και κομιστής μελλοντικών
αβεβαιοτήτων ,θα πρότεινα εγρήγορση και δράσεις περιστολής δαπανών στα φαρμακεία . 
Σαν τέτοιες δράσεις θεωρώ ,τις συνεργασίες ,την καλύτερη οργάνωση, αλλά και την
προγραμματισμένη απομάκρυνση από τον χώρο των πελατών μας, των ασχημονούντων πίσω από
την πλάτη μας και επί της κεφαλής μας, Ασφ. Ταμείων.  
Μέχρι τώρα, τα έχουμε κουτσοκαταφέρει να πείσουμε τους ασφαλισμένους για το δίκαιο μας ,αλλά
τώρα θα πρέπει και να τους στρέψουμε να διεκδικούν από  τα Ασφ. Ταμείο τους και όχι να
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πιστώνονται από το φαρμακείο χωρίς να υπολογίζουν το κόστος που υφίσταται το ίδιο . 
Είπαμε Κύριε Παπακωσταντίνου … Να μιλήσουμε επιχειρηματικά και εάν δεν σου αρέσει ,γύρεψε να
βρεις αλλού κοροΐδα για να σου καλύψουν τα ελλείμματα .Όσο για τους  Εβραίους, αυτοί δεν είναι
κοροΐδα .!!! 

Σήφης Σπαντιδάκης 

Πρόεδρος Φαρμακευτικού 
Συλλόγου Ρεθύμνου

============================================================================

 2 / 2


